
PROTOKÓŁ NrX/2019 
z sesji Rady Gminy Skąpe 

z dnia 10 lipca 2019 r.

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Kuźmicz otworzył o godzinie 9— obrady X sesji Rady 
Gminy Skąpe. Przywitał zebranych radnych, Sekretarza Gminy Alicję Hoppen-Anyszko, 
Skarbnika Gminy Brygidę Sewohl oraz przybyłych na posiedzenie sołtysów z terenu gminy 
Skąpe. Stwierdził, że na stan 15 radnych obecnych jest 12 osób (nieobecni: radny Tomasz 
Roskowiński, radny Krzysztof Niemyt, radny Janusz Obuchanicz - lista obecności 
w załączeniu), więc podjęte uchwały będą miały moc obowiązującą. Następnie 
zaproponował, aby do przesłanego porządku obrad wprowadzić następujące zmiany:
- w pkt dot. podjęcia uchwał wprowadzić jako ppkt e) dodatkową uchwałę w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym,
- wprowadzić punkt dotyczący sprawozdania z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
Ponieważ więcej zmian do porządku nie zgłoszono, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie swój wniosek. W wyniku głosowania zmiana porządku została jednogłośnie 
przyjęta (protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu), a porządek obrad 
przedstawia się następująco:
1. Otwarcie obrad sesji.
2. Interpelacje i zapytania radnych.
3. Zapytania sołtysów i mieszkańców oraz odpowiedzi na nie.
4. Podjęcie uchwał w sprawie:

A) zmiany uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Skąpe na 2019 rok,
B) wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli 

pod nazwą Ośrodek Wczasowy „IRENA” w Niesulicach i określenia sezonu 
kąpielowego dla tego miejsca,

C) zatwierdzenia zarządzenia nr 37/2019 Wójta Gminy Skąpe w sprawie zakazu 
podlewania wodą z wodociągów gminnych ogrodów, terenów zielonych w Ołoboku, 
Niesulicach i Łąkiem,

D) określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego,
E) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.

5. Wolne wnioski i informacje.
6. Przyjęcie protokołów 111V i IX sesji Rady Gminy Skąpe.
7. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym.
8. Zamknięcie obrad.

Ad. 2
Radny Andrzej Kałużny zapytał Panią Sekretarz Alicję Hoppen-Anyszko członka 

Zarządu Powiatu Świebodzińskiego, czy planowane są w bieżącym lub kolejnych latach 
remonty mostów na drogach powiatowych w Ołoboku.

Sekretarz odpowiedziała, że o remontach mostów w Powiecie dyskutuje się od wielu 
lat. Na drogach powiatowych jest ich niestety dużo, ale i są o tyle istotne, że przez 
ograniczenia tonażowe utrudniony jest dojazd np. do Niesulic. Dokumentacje na remonty 
tych obiektów są przygotowywane. Starosta uczestniczył w spotkaniach z przedstawicielami 
Lasów Państwowych i potwierdził także ich zainteresowanie zwiększeniem tonażu na 
mostach. Niestety problemem jest to, że obiekty w większości są objęte opieką konserwatora 
zabytków. Na bieżąco monitorowany jest rządowy program przebudowy mostów i zapewne 
w najbliższym czasie do przebudowy mostów będzie dochodziło.

Ad. 3
Nie zgłoszono zapytań.

Ad. 4



A) Przewodniczący Rady Mariusz Kuźmicz zarządził głosowanie nad uchwałą w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Skąpe na 2019 rok.
Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy Skąpe przedstawili pozytywne opinie na 
temat projektu uchwały.
W wyniku głosowania uchwała Nr X/82/2019 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu (protokół z głosowania stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu).

B) Przewodniczący Rady Mariusz Kuźmicz zarządził głosowanie nad uchwałą w sprawie 
wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli pod 
nazwą Ośrodek Wczasowy „IRENA” w Niesulicach i określenia sezonu kąpielowego dla 
tego miejsca.
Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy Skąpe przedstawili pozytywne opinie na 
temat projektu uchwały.
W wyniku głosowania uchwała Nr X/83/2019 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu (protokół z głosowania stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu).

C) Przewodniczący Rady Mariusz Kuźmicz zarządził głosowanie nad uchwałą w sprawie 
zatwierdzenia zarządzenia nr 37/2019 Wójta Gminy Skąpe w sprawie zakazu 
podlewania wodą z wodociągów gminnych ogrodów, terenów zielonych w Ołoboku, 
Niesulicach i Łąkiem.
Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy Skąpe przedstawili pozytywne opinie na 
temat projektu uchwały.
W wyniku głosowania uchwała Nr X/84/2019 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu (protokół z głosowania stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu).

D) Przewodniczący Rady Mariusz Kuźmicz zarządził głosowanie nad uchwałą w sprawie 
określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego.
Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy Skąpe przedstawili pozytywne opinie na 
temat projektu uchwały.
W wyniku głosowania uchwała Nr X/85/2019 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu (protokół z głosowania stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu).

E) Przewodniczący Rady Mariusz Kuźmicz zarządził głosowanie nad uchwałą w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.
Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy Skąpe przedstawili pozytywne opinie na 
temat projektu uchwały.
W wyniku głosowania uchwała Nr X/86/2019 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu (protokół z głosowania stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu).

Ad. 5
Radny Mariusz Kuźmicz zaprosił wszystkich na festyn integracyjny, który odbędzie 

się w najbliższą sobotę w Ciborzu.
Sekretarz Gminy Alicja Hoppen-Anyszko poprosiła wszystkich obecnych 

o przekazywanie informacji o różnego rodzaju inicjatywach podejmowanych w sołectwach, 
aby można było je rozpropagowywać na gminnym Facebook. Od pewnego czasu gmina 
zintensyfikowała swą obecność w mediach społecznościowych, co mieszkańcom się 
podoba. Dzisiaj jest najskuteczniejsza forma przekazu informacji i trafia do większej liczby 
odbiorców niż ogłoszenia papierowe.

Radny Karol Dauksza korzystając z sytuacji zaprosił wszystkich na 3 sierpnia do 
Radoszyna, gdzie z inicjatywy Chóru Stefania odbędzie się impreza z udziałem innych 
chórów i zespołów, a także 17 sierpnia na kolejną już edycję „Kresowych smaków”.

Sekretarz Alicja Hoppen-Anyszko poinformowała, że 25 sierpnia w niedzielę 
w Rokitnicy odbędą się Gminne Dożynki, do udziału w których wszystkich serdecznie 
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zaprasza. Poprosiła obecnych o wsparcie sołtysa Rokitnicy, który z pewnością będzie 
występował po wszelkie fanty, darowizny i datki na organizację imprezy.

Radny Karol Dauksza zapytał kiedy odbędą się Dożynki Powiatowe.
Sekretarz odpowiedziała, że Powiat Świebodziński od jakiegoś czasu nie organizuje 

Dożynek Powiatowych, stojąc na stanowisku, że to gminy są bliżej rolników i ich działalności 
i powinny to być imprezy gminne.

Radny Karol Dauksza wspomniał, że 8 sierpnia odbędzie się uroczystość 70-lecia 
Parafii w Skąpem. Zaplanowano uroczystą mszę oraz wspólne świętowanie.

Sołtys sołectwa Rokitnica Dariusz Najborowski zaapelował do radnych i sołtysów 
o wsparcie organizacji Dożynek Gminnych w postaci fantów lub w każdej innej formie.

Sekretarz Alicja Hoppen-Anyszko na zakończenie podziękowała za pomoc 
w organizacji kolejnej edycji biegów w Niesulicach radnym Mariuszowi Kuźmiczowi oraz 
Bartoszowi Derejczykowi.

Ad. 6
Przewodniczący Rady Mariusz Kuźmicz zapytał radnych czy do przesłanych 

projektów protokołów z VIII i IX sesji ktoś chciałby wnieść zmiany. Ponieważ zmian nie 
zgłoszono, Przewodniczący Rady zarządził głosowania. W wyniku głosowań protokoły 
zostały przyjęte jednogłośnie (protokoły z głosowania stanowią załączniki do niniejszego 
protokołu).

Ad. 7
Sekretarz Alicja Hoppen-Anyszko w imieniu Wójta przedstawiła sprawozdanie z jego 

działalności w okresie międzysesyjnym (sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu).

Ad. 8
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Mariusz Kuźmicz 

zamknął X sesję Rady Gminy Skąpe o godz. 1015.

Przewodniczący Rady Gminy

Mar4Usz'Kuzmic;

Protokołowała: Ilona Żalisz

3




